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Zápisnica  č. 2/2022 zo zasadnutia Stálej pracovnej skupiny RVSK UMB pre humanitné 

vedy (SPS HV) 

Dátum: 30.5.2022 o 13.00 on-line MS Teams 

Prítomní: doc. Mgr. Vladimír Biloveský, PhD., prof. ThDr. Pavol Hanes, PhD., doc. PhDr. 

Anita Huťková, PhD., doc. PhDr. Katarína Koštialová, PhD., doc. PhDr. Peter Mičko, PhD., 

doc. Mgr. Ulrich Wollner, PhD., Mgr. Lukáš Bendík  

Ospravedlnení: -  

Neprítomní: - 

Prizvaní:  

Predsedajúci:  doc. Mgr. Vladimír Biloveský, PhD., predseda SPS HV 

Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení: bez predchádzajúcich uznesení 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia, privítanie členov SPS HV.  

2. Prerokovanie návrhov na vytvorenie nových študijných programov za Filozofickú 

fakultu UMB umiestnených na úložisku SharePoint  

https://umbsk.sharepoint.com/sites/VnutornySystemKvalityUMB/RadaVSK/SPnaZos

uladovanie/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FVnutornySystemKvalityUMB%2F

RadaVSK%2FSPnaZosuladovanie%2FFilozofick%C3%A1%20fakulta&viewid=c16f

5438%2D6060%2D48c4%2Da7f0%2D713adab78cf2 

3. Rôzne.  

K bodu 1  

Predseda SPS HV privítal všetkých členov na zvolanom zasadnutí v súlade s článkom 17 odsek 

5 Smernice č. 1/2021 Vytváranie, úprava a schvaľovanie študijných programov a podávanie 

žiadostí Slovenskej akreditačnej agentúre pre vysoké školstvo. Všetci členovia SPS HV 

vyjadrili aklamačne súhlas s programom zasadnutia  a s vyhotovením písomného záznamu jeho 

priebehu. Zároveň, predseda SPS HV potvrdil, že pracovná skupina je uznášaniaschopná podľa 

čl. X bodu 6 štatútu RVSK UMB. 

K bodu 2 

Predseda SPS HV vyzval členov k vyjadreniu sa k predloženému návrhu na ŠP slovenský jazyk 

a kultúra v kombinácii v Bc. a Mgr., v dennej forme štúdia. Zároveň poprosil doc. Huťkovú 

o predstavenie daného študijného programu. Doc. Huťková uviedla, že v podstate ide 

o podobný študijný program, aké už boli schvaľované v tejto pracovnej skupine.  Doc. 

Biloveský konštatoval, že aj predložené publikačné výstupy sú nespochybniteľné. Prof. Mičko 

tiež uviedol, že daný návrh na ŠP je známy a osobne nevidí žiadne problémy. Mal otázku, 

v akom pomere bude zastúpená translatológia pri samotnej výuke. Doc. Huťková uviedla, že 

samotný translatologický základ bol v porovnaní s predchádzajúcim plánom detailne 

prepracovaný a boli do neho zaradené také predmety, ktoré v predchádzajúcom pláne nie všetci 

https://umbsk.sharepoint.com/sites/VnutornySystemKvalityUMB/RadaVSK/SPnaZosuladovanie/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FVnutornySystemKvalityUMB%2FRadaVSK%2FSPnaZosuladovanie%2FFilozofick%C3%A1%20fakulta&viewid=c16f5438%2D6060%2D48c4%2Da7f0%2D713adab78cf2
https://umbsk.sharepoint.com/sites/VnutornySystemKvalityUMB/RadaVSK/SPnaZosuladovanie/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FVnutornySystemKvalityUMB%2FRadaVSK%2FSPnaZosuladovanie%2FFilozofick%C3%A1%20fakulta&viewid=c16f5438%2D6060%2D48c4%2Da7f0%2D713adab78cf2
https://umbsk.sharepoint.com/sites/VnutornySystemKvalityUMB/RadaVSK/SPnaZosuladovanie/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FVnutornySystemKvalityUMB%2FRadaVSK%2FSPnaZosuladovanie%2FFilozofick%C3%A1%20fakulta&viewid=c16f5438%2D6060%2D48c4%2Da7f0%2D713adab78cf2
https://umbsk.sharepoint.com/sites/VnutornySystemKvalityUMB/RadaVSK/SPnaZosuladovanie/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2FVnutornySystemKvalityUMB%2FRadaVSK%2FSPnaZosuladovanie%2FFilozofick%C3%A1%20fakulta&viewid=c16f5438%2D6060%2D48c4%2Da7f0%2D713adab78cf2


študenti mohli absolvovať. Ide napr. o predmet počítačom podporovaný preklad. Teda 1/3 tvorí 

translatologický  základ, 1/3 je venovaná jazyku. Pri tvorbe bola veľká pozornosť venovaná 

tomu, aby nevznikali duplicitné predmety. Doc. Biloveský potvrdil to, čo uviedla doc. Huťková, 

a ešte uviedol, že na tvorbe translatologického základu pracovala osobitná komisia. Mgr. 

Bendík potvrdil uvedené z pohľadu študenta.  

Následne nikto z prítomných nemal ďalšie pripomienky, preto vyzval predseda  SPS HV členov 

k hlasovaniu:  

Návrh uznesenia: SPS HV odporúča pokračovať v konaní vypracovaním interného 

akreditačného spisu a jeho schvaľovaním v orgánoch fakulty pre procesy VSK alebo 

dotknutých fakúlt (zoznam návrhov ŠP – tabuľka 1).  

Výsledky hlasovania:  Za: 7      Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

Uznesenie č. RH 2/2022/1: SPS HV odporúča pokračovať v konaní vypracovaním interného 

akreditačného spisu a jeho schvaľovaním v orgánoch fakulty pre procesy VSK alebo 

dotknutých fakúlt (zoznam návrhov ŠP – tabuľka 1).  

Tabuľka 1 – Zoznam návrhov ŠP 

Kód ŠP Názov ŠP Študijný odbor/ 

kombinácia 

študijných odborov 

Stupeň 

štúdia 

Forma 

štúdia 

Jazyk 

uskutočňovania 

ŠP 

 slovenský jazyk a kultúra 

(v kombinácii)  

filológia 1. denná slovenský 

 slovenský jazyk a kultúra 

(v kombinácii)  

filológia 2. denná slovenský 

 

K bodu Rôzne 

V tomto bode zasadnutia nikto nevzniesol žiadnu poznámku, pripomienku. 

Predseda SPS HV poďakoval prítomným a ukončil zasadnutie.  

 

V Banskej Bystrici dňa 30.5.2022 

Zapísala: PhDr. Zuzana Osvaldová, PhD., tajomníčka RVSK UMB 

Overil:  doc. Mgr. Vladimír Biloveský, PhD., predseda SPS HV 


